
Parkinson Generalforsamling den 19. marts 2024 i Bygningen, Vejle

1. Valg af dirigent

Berit Kjærgaard blev valgt.

2. Valg af referent

Birgitte Hjerrild blev valgt.

3. Kredsformandens beretning

Karen Lykkegaard fortalte om aktiviteter i 2023, som omfattede 9 arrangementer med i alt 460 
deltagere. Fire arrangementer var finansieret af en donation fra Hansen Fonden på 25.000 kr. 

Der har været en dialog med neurologisk afdeling i Kolding, som bl.a. gik ud på hvad Parkinson 
foreningen kan byde ind med.

Der bliver afholdt arrangementer på Parkinson Skolen i Middelfart, som man vil kunne se averteret 
på Parkinsons hjemmeside.

4. Forelæggelse af årsregnskab for 2023

Lone Bock Hansen fremlagde regnskabet, da Kim Brosan var bortrejst. Der er underskud  på 
resultatopgørelsen for 2023, da der var en del penge i banken. Dog viste balancen, at der stadig er 
knap 100.000 i passiver.

5. Orientering om nyt fra foreningen ved Berit Kjærgaard

Berit fortalte om udvikling af en klinisk database.

Parkinson foreningen har bidraget med 4 mill. kr. til forskning, som uddeles via et forskningsråd. Det
er muligt at deltage ved Forskningsdagen, som afholdes hvert år. Her fremlægger de enkelte forskere
deres projekt og dets udvikling.

I 2023 er er afholdt kurser for erhvervsaktive og pårørende.

Strategien i 2020-24 har fokus på øget synlighed, hverdagsliv med Parkinson, styrkelse af kredse og 
klubber, tilbud til særlige målgrupper og flere medlemmer.

Berit gjorde opmærksom på at man på Parkinson siden kan finde et skema som kan bruges som 
forberedelse til dialog med neurologen. Det findes under ”Hjælp til håndtering af Parkinson”.

Der er ansat en ny medarbejder, som skal arbejde med initiativer for patienter i sen fasen.

Der er nu mere end 11.000 medlemmer i foreningen.

Hvis man ønsker at deltage i Unity Walk, afholdes der arrangement i København i maj og i 
Nordjylland i juni.

6. Indkomne forslag

Der er ikke indkommet forslag

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år
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På valg var Peder Rahbek, som ikke modtag genvalg samt Erik Bendixen, som bev genvalgt.

Deltagerne på generalforsamlingen blev inviteret til at deltage i et par bestyrelsesmøder, for at se om 
det kunne være interessant og derefter melde sig. Karen vil forsøge at prikke til eventuelle emner.

8. Valg af suppleanter

Kaare Holst blev genvalgt. Knud Erik Olsen modtog ikke genvalg. Elsie Jensen tilbød sig og blev 
valgt til suppleant. Der er mulighed for flere suppleanter, hvis nogen melder sig.

9.  Eventuelt

Peter Thomsen fortalte levende om Parkinson boksning, som udbydes i Give. Inkluderet i træningen 
er opvarmning, stemmetræning og fysisk træning. Peter nævnte, at alle kan deltage ud fra eget 
niveau. 

Det foregår tirsdag kl. 8.30-9.45 i Give Atlet Klub, som holder til på Torvegade 75 (Ikær hallen) i 
Give. Hvis der er spørgsmål til træneren, kan han kontaktes på tlf. 40913087. Sæsonen slutter i juni 
og næste sæson starter i august. Prisen for en hel sæson er kr. 1000, en halv sæson koster kr. 600. 
Handsker og øvrigt udstyr har klubben.

Efter træning er der fælles kaffe.


